

書院 2011 年畢業晚宴 2011 UC Graduation Dinner 24/5/2011

由「匯聯社 2008」籌辦的 2011 畢業晚宴假旺角朗豪酒店舉行，合共一百一十位應屆畢業同學及嘉賓出席晚宴。

A total of one hundred and ten fresh graduates and guests attended the Graduation Dinner 2011 organised by the 2008 Class society at Langham Place Hotel.



書院新生輔導營籌委會茶聚 Tea Gathering for the College Orientation Camp Organising Committee 27/5/2011



書院邀請了 2011 年新生輔導營籌委會茶聚，以答謝他們為籌辦輔導營所作出的努力，並預祝活動順利舉行。院長馮國培教授（前排右三）、副院長兼輔導長王香生教授（前排右四）、副院長兼通識教育主任余濟美教授（前排右二）及書院新生輔導活動諮詢工作小組召集人麥陳淑賢教授（前排左四）出席支持。

To extend the gratitude to the College Orientation Camp 2011 Organising Committee members for their efforts and wish the camp a great success, the College hosted a tea gathering for the student organisers. Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, third from right), Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students (front row, fourth from right), Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education (front row, second from right) and Professor Barley Mak, Convenor of the College Orientation Activity Advisory and Working Committee (front row, fourth from left) attended the gathering.

2011 年聯合書院教職員校友運動同樂日 UC Sports Games Day for Staff and Alumni 2011 28/5/2011



左起：書院生活委員會主席陳鷹強教授伉儷、副院長兼通識教育主任余濟美教授、院長馮國培教授、副院長兼輔導長王香生教授、院務主任李雷寶玲女士、書院教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授伉儷、以及體育部陳德有博士主持剪綵儀式。

From left: Professor and Mrs Chan Ying-keung (Chairman of the College Life Committee), Professor Jimmy C M Yu (Associate College Head and Dean of General Education), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Professor Stephen H S Wong (Associate College Head and Dean of Students), Mrs Christina Li (College Secretary), Professor Barley Mak (Chairperson of the College Staff Association) and her husband, Dr Joseph Mak, and Dr Chan Tak-yau (Physical Education Unit), officiated at the ribbon cutting ceremony.



院長馮國培教授、書院校友會會長殷巧兒女士及書院校友會副會長何萬森先生與出席同樂日的教職員及校友合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, Ms Lina H Y Yan, President of the College Alumni Association and Mr Ho Man-sum, Vice-President of the College Alumni Association, posed a group photo with staff members and alumni participated in Sports Games Day.



教職員及校友隊伍進行羽毛球、籃球及乒乓球友誼賽。

Staff and alumni teams competed in badminton, basketball and table tennis friendly matches.